
Referat styremøte 22.08.24 

Til stede: Sølvi, Monica, Marthe, Silje og Eline. 

1. Dommerutdannelse 

Sølvi får underskrift av Monica på vegne av styret til dommerutdannelse.  

2. Ny logo og klistremerker til rosetter 

Avventer fortsatt endelig utkast på ny logo til klubben. Helene følger fortsatt opp dette. Bruker 

klistremerker med nåværende logo på årets rosetter og avventer eventuelt bestilling av nye.  

3. Nye plattformer 

Kalenderappen fungerer fint, men er nok ikke godt nok innarbeidet hos de fleste ennå. Letsreg 

har fungerer også fint. Helene sier opp prøveabonnement på Letsreg pr nå, og styret tar opp 

tråden igjen angående om vi skal ha gratisversjonen eller betalingsversjonen igjen neste vår.  

4. Dispensasjon for fritak av båndtvang 

Søknad om dispensasjon for fritak av båndtvang er fortsatt under arbeid på grunn av bytte av 

saksbehandler.  

5. Aggregat 

Må bruke garanti på aggregatet kjøpt hos Felleskjøpet, da aggregatet ikke tålte en heldags bruk 

med kaffetrakter og vaffeljern.  

6. Støtte Sparebank1 

Sparebank1 støtter klubben med inntil 30 000 kr til innkjøp av aggregat og lys. Ønsker 

tilbakemelding angående innkjøp innen 1. september. Sølvi sender inn og viser til enten 

kvittering eller ordre.  

7. Ødeleggelser i Lia 

Det blir diskutert hvorvidt det bør settes opp overvåkning i Lia, men styret lander ikke på noen 

endelig beslutning angående dette. Styret ønsker beskjed dersom noen ser flere ødeleggelser.  

 



8. Arrangementer 

Klubben skal arrangere dobbelt lydighetsstevne 28. og 29. september, bruksstevne 6. oktober og 

valpeshow 1. desember. 

 

Avtalt tidspunkt for nytt styremøte 26. november kl 19:00. Fysisk oppmøte.  

 

Referent: Eline Steine Sund 

 


